
Protokoll fört vid styrelsemöte för Alhällan SFF måndag 2018-10-15 

     Närvarande: 

     Benny Carlsson 
     Jonny Andersson 
     Joakim Margell 
     Matilda Malmsjö 
     Peo Brovinius 
     Caroline Klang 
      
 Ej närvarande: 
     Christer Andersson 
     Ingegerd Andersson 
      

 

Mötets öppnande. 
Ordförande Benny Carlsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 
 

Genomgång av protokoll från föregående möte. 
Godkändes. 

 
Inkomna rapporter och skrivelser. 

Nytt avtal med Nylanders ang. snöröjning är klart för vintern 18/19. 
 

Sophantering, container, soprummet. 
Golvet i soprummet kommer att spolas av. Stora porten är fortfarande olåst vid stickprovskontroller. Klottrets 

fiende Nr 1 kommer att tvätta sopkärlen 2 ggr/år under 3 år framåt.  
 

Gemensamma utrymmen, carportar, parkeringsplatser, lekplatser. 
Vid hus nr 24 efterlyses ev plattsättning av gräsplätt. Häckar mot trottoaren ska skötas med tanke på sikt, 

barnvagnar, cyklister, trafik etc. Bänk i området påkörd-åtgärdas. 
 
 

Ekonomirapport. 
Föreningens ekonomi är fortsatt stabil.  

 
 

Datum för nästa möte 
Mån 7/12 kl 19. 

 
Övriga frågor. 

CA och IA var på grannsamverkansmötet. Appen Coyards testas för utvärdering. Ni som har möjlighet att ladda 
ner appen uppmanas att göra det för utvärdering vid årsmötet 2019. Mer info finns på hemsidan. Vägbulor 

inne på området diskuterades. Undersöks av JA. 
 
 
 
 

Vid protokollet…..…………………………………….Perola Brovinius 
Justeras….……………………………………………….Benny Carlsson 

 


